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- Ponekad vozim bicikl. Svaki put kada negde treba da idem koristim je, jer mi ubrza i olakša
put. Treba uraditi biciklističku stazu, jer bi bilo bezbednije pre svega za decu, i samo kretanje
biciklista koji putuju  između grada naših sela. Mnogo je bezbednije ići tako, nego neobeleženim
putem.  
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